
 

 

SETMANARI VINARÒS 21 de gener 2.006 

Cada dia falta menys per a descobrir la sorpresa que ens prepara la regidora 
de Joventut en el seu Casal Jove, i a mesura que s'apropa eixa data més clar tenim 
que este casal serà un fracàs més, un nou engany i sobretot una nova improvisació 
per part de la regidora de joventut.  

Sabem que el casal jove serà un fracàs perquè no s'ha consultat a cap jove del 
nostre poble. A pesar dels intents de distracció de la regidora, que entenem que 
intente tapar i dissimular la faena mal feta, natros ens reafirmem en que cap jove del 
poble o col�lectiu ha estat consultat ni preguntat. El casal jove serà el casal de la 
regidora, perquè estarà fet segons no sabem quins criteris personals i propis però que 
de ben segur no seran els de la majoria dels joves de Vinaròs. 

El casal jove serà un nou engany a la joventut d'este poble. Després de la farsa 
sobre la gratuïtat dels llibres de text i una ciutat esportiva que no arriba a pesar de les 
promeses i les maquetes, el casal jove serà de nou la demostració més palpable de 
que per al tripartit la joventut no existix i no importa.  

La regidora ha de recordar, i sinó ho fem natros ara, que les Noves 
Generacions ja li vam fer la nostra proposta de casal jove el mes d'octubre de 2.004. 
Fa quasi un any i mig que des de Noves Generacions li vam proposar iniciar un diàleg 
per a fer entre tots el millor casal jove i sobretot el més útil als joves vinarossencs, 
però la regidora Maribel Sebastià, ha preferit fer “el seu” casal jove, sense preguntar a 
ningú.  

Les Noves Generacions de Vinaròs creiem que encara hi ha temps per a 
rectificar. Demanem de nou, al igual que vam fer fa un any i mig, que la regidora de 
Joventut demane l'opinió de tots els col�lectius de joves de la nostra ciutat, 
absolutament de tots, perquè natros a diferència d'altres volem comptar amb tots.  

Creiem que no li demanem res de l'altre món. Li demanem que evite inaugurar 
un casal jove que serà un fracàs i la vergonya del nostre poble. A la província de 
Castelló hi ha casals joves allà on governa el Partit Popular que funcionen d'una forma 
excel�lent, que deurien ser model i referència del nostre casal jove.  

Les nostres propostes per al casal jove eren i són només un punt de partida 
que ens agradaria debatre i compartir amb altres jóvens del nostre poble. Perquè no 
s'han consultat a les Associacions de Mares i Pares del nostre poble?? Perquè no s'han 
consultat als col�legis del nostre poble?? Perquè no s'ha consultat a ningú per a fer 
este casal??  

Tot el poble sap que el casal jove era una proposta del Partit Popular que els 
altre partits van copiar per a omplir una línia més del seu programa i això queda clar 
ara quan se demostra que no tenen cap idea per a fer-lo.  

De nou, alguns palmeros sortiran als mitjans per aplaudir qualsevol cosa que 
inaugure el tripartit. Natros a pesar de voler el casal jove no el volem de qualsevol 
forma i manera i per això continuarem demanant a la regidora de joventut que faça 
allò que encara no ha fet, escoltar als joves de Vinaròs 
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